

## 《漫威银河护卫队》宣布移除SE会员服务！豪华版也将下架

作为与SE分离的一部分，游戏《漫威银河护卫队》宣布将于2023年2月21日从游戏中移除SE会员服务，在这个日期之前，玩家可以在主菜单链接到SE会员服务并提前解锁装备“War-Lord”，在移除SE会员服务后，将不再提供解锁，但玩家仍可以在游戏第13章中拿到该装备。

As part of our separation from Square Enix, we will be removing Square Enix Members services from Marvel's Guardians of the Galaxy on February 21, 2023. Let's start with a quick summary of the key changes that this will bring about.

### TL;DR

- The early unlock for the War-Lord outfit, currently available to all players through the in-game main menu, will not be available anymore from February 21, 2023.
  - The outfit will remain findable in Chapter 13 of the game, as you explore the environments.
- The Digital Deluxe edition of the game will be delisted from digital stores on February 21, 2023.
  - Players who already own this edition will not lose access to it, and they will be able to download and play it through their library as usual.
- If you already own the Digital Deluxe edition or purchase it before February 21, 2023, make sure to link your Square Enix account in-game before February 21, 2023 to receive your out-of-game bonuses (mini artbook and soundtrack) by email.
- For players who purchase the physical Cosmic Deluxe edition, the bonus 25 Square Enix Members Reward Points will not be granted anymore from February 21, 2023.

《漫威银河护卫队》数字豪华版将在2023年2月21日下架，已拥有此版本的玩家不受影响，如果玩家在这之前购买了数字豪华版，需要提前申领游戏外奖励（画册和原声集），过期将不再提供申领。此外，作为代替，《漫威银河护卫队》画册和原声集将在PS端提供下载，而PC端则直接包含在游戏文件中。



对于实体版游戏“宇宙豪华版”，它在2023年2月21日后仍可以购买，具体情况根据零售商的库存决定，但不再会提供额外的25点SE会员积分奖励。

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16762779468357.html>